
 
 
 
 

 
PROTOKOLL FRA STYREMØTE – VERDAL IDRETTSRÅD 

 
Møtested: Tindved 
Dag/Dato: Mandag 6. november 2023 – kl 19.00 – 21.30 
 

Til stede:   
Paul Elvebø  
Fredrik Grevskott 
Ida Terese Holmen 
Sunniva Tusvik Sæter 
Pål Telnes, Kontrollutvalget 
Jonny Backstrøm, Kontrollutvalget 
Frode Strand, Verdal kommune 
 

Forfall  
Andrea Rønning 
Ann Sissel Vehus 
Randi Nessemo, Kontrollutvalget 
 

Hovedutskrift sendt @: Idrettsrådet, klubbene, Verdal kommune, politiske partier og TrIK. 
 

• Leder åpnet og ønsket kontrollutvalget velkommen til styremøtet. De to representantene er nye, 
så det ble foretatt en presentasjonsrunde og de deltok under hele møtet som observatører.  
 
SAK 13 – 18  2023/2024 
 
SAKLISTE: 
SAK 13  23/24 Godkjenning av sakliste. 
    Vedtak. 
    Framlagt sakliste godkjent med tillegg av sak Kommunebudsjett 2024. 
 
SAK 14  23/24 Godkjenning protokoll av 4.9.2023 
    Vedtak. 
    Protokoll fra møte 4.9.23 godkjennes. 
 
SAK 15  23/24 Referatsaker. 

• TrIK: e-post av 7.9.23, nyhetsbrev til idretten i Trøndelag september 2023  

• Kjentmannsmerke/Ti på Topp: Referat fra møte i komiteen 17.8.23 

• Verdal idrettsråd: Sendt postmottak i Verdal kommune 15.9.23, høringsuttalelse på 
Kommuneplanens arealdel 2023-2030 med høringsfrist 20.9.23 

• Kjentmannsmerke/Ti på Topp: Referat fra møte i komiteen 14.9.23 

• Verdal idrettsråd: Sendt postmottak i Trøndelag Fylkeskommune 8.10.23, høringsuttalelse 
på skolestrukturen på videregående skoler i Trøndelag med høringsfrist 20.10.23. 



• Verdal kommune: e-post av 30.10.23, Invitasjon til alle som bor i Trøndelag - Si din mening 
om fritids- og kulturtilbudet der du bor i lenke til undersøkelse. Utsendt til alle 
medlemsklubbene 30.10.23 

• Verdal Tråkkemaskiner AS: e-post av 30.10.23, kopi av søknad om årlige midler sendt 
Verdal kommune.  
Vedtak: 
Referatsakene taes til orientering 

 
Sak 16  23/24 Vedtakssaker. 

• Økonomisk oversikt per 6.11.23. 
- Oversikt med prognose ut året per 6.11.23 ble framlagt og gjennomgått. Ligger i rute mot 

budsjett for 2023. 
- Idrettsrådet har to kontoer, det ble diskutert å avvikle en av disse slik at Idrettsrådet har kun 

driftskontoen. 
Vedtak:  
Økonomisk oversikt med prognose ut året taes til orientering. 
En konto avvikles.  

 

• Verdal kommunen v/Frode 
- Mottatt søknad fra Verdal Tråkkemaskiner AS om en årlig sum, blir en politisk sak på dette. 
- Jobber mest med innkomne spillemiddelsøknader - fornying av eksisterende søknader som 

ikke har fått spillemidler - sluttregnskap på ferdige spillemiddelsøknader og søknader om 
momskompensasjon for idrettsanlegg med søknadsfrist 1. desember 

- Fylkeskommunens dagsturhytteprosjekt, her vil muligens kommunen melde seg på neste 
utlysningsrunde. 
Vedtak: 
Styret tar informasjonen til orientering.   
 

• Samarbeidsavtalen med Verdal kommune, revidering 
- I forbindelse med kommunevalg hvert 4 år revideres samarbeidsavtalen mellom Idrettsrådet 

og kommunen slik at nye politikere får eierskap til den.  
Vedtak: 
Idrettsrådet tilskriver kommunen og melder inn revidering av gjeldende avtale for 4 nye år 
med mål om politisk behandling og underskriving på nyåret 2024.  

 

• Medlemsmøte 2. oktober. 
- Idrettsrådet avviklet medlemsmøte mandag 2. oktober i Kommunestyresalen med utdeling 

av idrettens Ildsjelpris 2023 v/ordføreren.  
Vedtak: 
Medlemsmøtet greit gjennomført med bra deltakelse. 
Kan med fordel legges til slutten av oktober, begynnelsen av november neste år. 
 

• Ishall på Røra.  
- Idrettsrådene i Levanger, Verdal, Steinkjer og Snåsa samt sonekoordinator og Trøndelag 

idrettskrets var invitert til infomøte av styrene i Inderøy idrettsråd, Rørahallene AS og 
Innherred Isidrettslag på Røra samfunnshus 18.10.23 om status så langt i arbeidet for å 
realisere ishall på Røra og skissere planer videre for å kunne realisere prosjektet.  
Paul og Fredrik deltok fra Verdal idrettsråd. 
Vedtak: 
Styret støtter en framtidig ishall på Røra. Ishallen bygges som et interkommunalt anlegg 
mellom kommunene på Innherred. 



• Verdal Tråkkemaskiner AS - søknad om midler. 
- Det jobbes aktivt med å få selskapet opp og gå, og det er møter avviklet i Verdal 

Tråkkemaskiner AS 21.9.23, 19.10.23 og 26.10.23. Det er også utarbeidet flyers til 
markedsføring – foretatt møter med aktuelle sponsorer – det jobbes også med vedtekter osv. 

- På grunn av stor økning i priser på maskiner osv. er investeringsplanen justert noe ned og 
søknad er sendt til kommunen om en årlig fast sum. 

- Det er godt samarbeidet mellom klubbene i selskapet.  
Vedtak: 
Styre støtter søknaden til kommunen om årlig fast sum.  
 

• Kommunebudsjett 2024, investeringsbudsjett 2024 – 2027. 
- En gjennomgang av innspill til kommunedirektørens budsjettforslag for 2024 og 

investeringsbudsjettet 2024 – 2027 som berører idretten, ble foretatt.  

Vedtak: 

Kommentarer/innspill i saker som berører idretten oversendes politiske partier. Utkastet 

sendes styret på epost.  
 

• Bekymringsmelding fra Stiklestad IL – Forbundsavgift til NGTF 
- Gjennomgang av brev fra NGTF til klubbene, Stiklestad IL sitt brev til NGTF og svarbrev fra 

NGTF. 
- NGTF innkrever kr 200 per i avgift etter registrerte i aktivitetstallene fra 0 – 100 år noe som 

gir klubbene store utgifter. 
Vedtak: 
Styret avventer Stiklestad IL sin styrebehandling. 

 

• Friidrettsanlegg 
- Møte i arbeidsgruppa avviklet 25.9.23 med en gjennomgang av kommuneadvokatens 

uttalelse om erstatningsanlegg jamfør politisk bestilling. 
- Norges Friidrettsforbund/Verdal Friidrettsklubb har bedt Verdal idrettsråd oversende saken til 

idrettskretsen/NIF og be om juridisk bistand fra NIF.  
- Idrettsrådet oversendt saken til TrIK 6.11.23 
- Neste møte i arbeidsgruppa blir når NIFs juridiske vurdering foreligger. 

Vedtak: 
Styre avventer svar fra NIFs juridiske avdeling.   
 

• Stiklestad ILs fotballbane ved ny Stiklestad skole. 
- Klubben ønsket møte med kommunedirektør og ordfører angående status rundt nye 

Stiklestad skole/fotballbane. Møte avviklet 25.10.23 med representanter fra kommunen, 
Stiklestad IL og Idrettsrådet. 

- Idrettsrådet fikk i oppdrag å innkalle Stiklestad IL og Verdal Friidrettsklubb til møte for å 
gjennomgå planene om fotballbane og friidrettsanlegg 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering.  
 

• Møte med kommunestyrets representanter 24.10. 2023 
- Idrettsrådet inviterte representantene i det nye kommunestyret til møte på Stiklestad 

Nasjonale Kultursenter 24.10.23 for å orientere om idrettsaker for kommende valgperiode og 
idrettsaker som pågår. 8 partier møtte. Vi opplever at møtet var positivt og kan vurdere å 
gjennomføre lignende møter senere.  
Vedtak: 
Styret tar informasjonen til orientering. 



 

• Høringssvar om skolestruktur til Trøndelag Fylkeskommune: 
- Fylkeskommunens forslag om skolestrukturen på Videregående skoler i Trøndelag med 

høringsfrist 20.10.23. Idrettslinja på Verdal videregående foreslåes nedlagt og flyttet til 
Steinkjer. 

- Styret behandlet høringsuttalelse per e-post og i elektronisk kommunikasjon. En enstemmig 
uttalelse sendt inn til fylkeskommunen 8.10.23 med kopi til idrettsklubbene i Verdal, 
Trøndelag idrettskrets og politiske partier i Verdal. 
Vedtak: 
Høringssvar oversendt 8.10.23 til fylkeskommunen med kopi til idrettsklubbene i Verdal, 
Trøndelag idrettskrets og politiske partier i Verdal. 

 

Trøndelag idrettskrets: 

- Høring: prioritering av «idrettsanlegg av regional betydning i et aktivitetsfellesskap 2024».  

Idrettsrådet mottok e-post 19.10.2020 angående høring på årlig prioritering av idrettsanlegg i 
Trøndelag med høringsfrist 15.12.2023. 

- Styret i idrettsrådet har behandlet dette på styremøte 6.11.23 og oversender til Idrettsoneråd 

Innherred for en felles høringsuttalelse. 

Vedtak: 
Justert dokument oversendes til Idrettsoneråd Innherred for en felles høringsuttalelse. 

 
Sak 17  23/24 Orienteringer. 

Paul: 
- Deltok på TrIK/Fylkeskommunen temakveld på Teams om spillemidler 5.9.23 
- Møte i styringsgruppa for Sentralidrettsanlegget 7.9.23 med agenda. Status anlegget v/Arild 

Økonomi 1-8 - Lagspåmelding vintertreninger – drift ved lav aktivitet til vinteren (en bane?) 
- Samarbeidsmøte med kulturkontoret 11.9.23 
- Deltok på fylkeskommunens møte på Teams om kunstgressprosjektet 13.9.23 
- Invitert til møte med lærerne på idrettslinja, Verdal videregående 3.10.23 om 

høringsforslaget om nedlegging av idrettslinja med høringsfrist 20.10.23 
- Samarbeidsmøte med kulturkontoret 6.10.23 
- Samarbeidsmøte med kulturkontoret 3.11.23 
- Trøndelag Idrettskrets Hederskveld i Trondheim 3.11.23 og mottok idrettskretsens Ildsjelpris, 

Ann Sissel deltok også. 
- Høstmøte i TrIK i Trondheim 4.11.23. Paul og Ann Sissel deltok 
 
Ann Sissel: (Innmeldt) 

Møter: 
- Møter avviklet i Kjentmannsmerke/Ti på Topp komiteen 14.9.23 og 17.10.23 

 

Ti på topp: 
- Koordineringsmøte Ti på topp mot 2030 – Tindved 11.9.23, Paul Elvebø, Kjell Olav Melbye 

og Frode Aksnes deltok også. 
- Møte 25.9.23. Fornying av samarbeidsavtalen mellom Bedriftsidrettskretsen og Verdal 

idrettsråd om TI på topp for nye fire år (2023 – 2027) Paul deltok fra idrettsrådet. 
- Årlige samling av topp vertene foretatt på Bakketun 19.10.23 

 

 
 
 
 



Kjentmannsmerkene: 
- Markering av følger nr 1900 på kjentmannsmerke sin face bokside Anders Wæren på 

Kulturhuset 12.10.23 med middag og hyggelig prat. Til stede Ann Sissel, Paul og Anders. 
- Årlig samling av fadderne med godt oppmøte foretatt på Bakketun 17.10.23 

 

Vedtak: Styret tar sak 17 til orientering.  
 
Sak 18  23/24 Trøndelag idrettskrets/Idrettslagene  

• Idrettsoneråd Innherred: Møte på Idrettens hus, Steinkjer 26.9.23 med følgende agenda: 
Rundt bordet - forventinger og ønsker – samarbeidsavtale - tiltaksplan frem til sommeren 
2024 – eventuelt (se referat). Paul deltok. 

 

Idrettslagene: 
Stiklestad IL 

- Klubben tildelt NM i skiskyting for senior i 2025 av Norges Skiskytterforbund 6.9.23  
Idrettsrådet invitert til markering med bløtkake i Blommen 7.9.23 – Idrettsrådet gratulerer 
klubben med tildelt stort arrangement.  

 

Verdal og Omegn Rideklubb 
Driftsendringer i Sandslia ridesenter og økonomiske konsekvenser for klubben – klubben 
avviklet møte 13. september med kommunen. 
 

Innherred Isidrettslag 
- Idrettsrådet mottatt referat fra klubbens styremøte 12.9 2023 
 

Verdal Sportsdykkerklubb 
- Henvendelse fra klubben om dokument-lagring og deling for idrettsklubber, en praktisk måte 

å lagre dokumenter, bilder etc. på, slik at det kan være tilgjengelig for flere til enhver tid. 
 

Vuku IL 

- Vuku IL vedtok på styremøte 8.10.23 å legge ned all idretten. Klubben har ikke hatt allidrett i 

2022, og skal ikke ha det i 2023. Klubben samarbeider med Leirådal IL om allidrett. 
 

Vedtak: Styret tar sak 18 til orientering.   
 
 

Neste styremøte tirsdag 5 desember 2023  
- Revidering av samarbeidsavtalen mellom kommunen og idrettsrådet 
- Ordfører, leder av utvalg Mennesker og Livskvalitet og kommunedirektøren inviteres.  
 
 
 
 
 
 

Paul Elvebø      Andrea Rønning 
Leder       Nestleder 


